

Call for Nominations for the Graham Wright Award | Appel de mises en candidature – Prix Graham-Wright

Calls for Nominations

February 2024 (Vol. 56, No. 1)

In 1995, the Society established this award to recognize individuals who have made sustained and significant contributions to the Canadian mathematical community and, in particular, to the Canadian Mathematical Society. The award was renamed in 2008, in recognition of Graham Wright's 30 years of service to the Society as the Executive Director and Secretary.

CMS aims to promote and celebrate diversity in the broadest sense. We strongly encourage department chairs and nominating committees to put forward nominations for outstanding colleagues regardless of race, gender, ethnicity or sexual orientation.

Nominations may be considered for up to three consecutive years. Unsuccessful nominations may be updated and resubmitted for consideration each year. Nominations should include a reasonably detailed rationale and be submitted by the deadline indicated above.

All documentation should be submitted electronically, preferably in PDF format, by the appropriate deadline, to gaward@cms.math.ca.

Deadline: March 31, 2024

En 1995, la Société mathématique du Canada a créé un prix pour récompenser les personnes qui contribuent de façon importante et soutenue à la communauté mathématique canadienne et, notamment, à la SMC. Ce prix était renommé à compter de 2008 en hommage de Graham Wright pour ses 30 ans de service comme directeur administratif et secrétaire de la SMC.

La SMC a pour but de promouvoir et de célébrer la diversité au sens le plus large. Nous encourageons fortement les directeurs et les directrices de département et les comités de mise en candidature à proposer des collègues exceptionnels sans distinction de race, de genre, d'appartenance ethnique ou d'orientation sexuelle.

La candidature restera active pendant un an seulement. Les candidatures non retenues peuvent être mises à jour et soumises à nouveau pour examen chaque année. Pour les mises en candidature prière de présenter des dossiers avec une argumentation convaincante et de les faire parvenir avant la date limite.

Veuillez faire parvenir tous les documents par voie électronique, de préférence en format PDF, **avant la date limite indiqué ci-dessus à prixgw@smc.math.ca**.

Date limite : 31 mars